

The Order of Reference dated Wednesday, November 8, 1978, relating to the Supplementary Estimates (A) for the fiscal year ending March 31, 1979, being read as follows:

**ORDERED**,—That Votes 15a, 20a, 30a, 45a, 65a, 100a and 105a, for the fiscal year ending March 31, 1979, relating to the Department of the Secretary of State, be referred to the Standing Committee on Broadcasting, Films and Assistance to the Arts.

The Committee proceeded to consider Votes 15a and 20a.

The Minister made a statement, and with the witnesses, answered questions.

At 6:00 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Lecture est faite de l'ordre de renvoi énoncé ci-dessous du mercredi 8 novembre 1978 portant sur le Budget supplémentaire (A) pour l'année financière se terminant le 31 mars 1979:

**IL EST ORDONNÉ**,—Que les crédits 15a, 20a, 30a, 45a, 65a, 100a et 105a, Secrétariat d'État, pour l'année financière se terminant le 31 mars 1979, soient renvoyés au Comité permanent de la radiodiffusion, des films et de l'assistance aux arts.

Le Comité entreprend l'étude des crédits 15a et 20a.

Le ministre fait une déclaration puis, avec les témoins, répond aux questions.

A 18 heures, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

*Le greffier du Comité*

Peter M. Hucal

*Clerk of the Committee*

*[The remainder of the page contains extremely faint, illegible text, likely bleed-through from the reverse side of the document.]*